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omsorgssektoren.  
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

010/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

011/18 Godkjenning av møtebok 

012/18 Referatsaker og meldingar 
1. Kunngjering av vedtak – høyring og offentleg ettersyn for Heilskapleg risiko- og 
sårbaranalyse Osterøy kommune 2018.  

013/18 Økonomiplan 2019 - 2022 

014/18 Ferieturar for personar med nedsett funksjonsevne - innføring av retningsliner 

015/18 Reglement for menneske med nedsett funksjonsevne 

  

  



 

 

010/18: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det vart ikkje gjort merknader til innkalling og saksliste.  
 

RFF - 010/18 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

011/18: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 27.02.18 vert godkjend. 

   

   

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det vart ikkje gjort merknader til møteboka.  
 

RFF - 011/18 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 27.02.18 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

012/18: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

RFF - 012/18 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 



 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

013/18: Økonomiplan 2019 - 2022 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Økonomiplan 2019 – 2022 vert vedteken slik den ligg føre i vedlegg til saka, som 
retningsgjevande for rammer i budsjettet for 2019 

Førebels ramme til drift av sektorane i 2019 vert sett til kr 437 millionar. Ramma vert å justere når 
statsbudsjettet for 2019 ligg føre og årsbudsjettet for 2019 skal vedtakast.» 

  

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "For å unngå store svingingar i driftsmidlar, som følge av 
endringar i inntekter frå Havbruksfondet, vil ein ikkje ta inn heile inntekta i driftsbudsjettet. 
- kr 3 mill. frå Havbruksfondet vert ført inn i drifta i Økonomiplan 2019-2022 
- resterande midlar vert sett av til fond. 
Rådmannen kjem attende med ei skisse til eit fond som skal ha som føremål å sikra utvikling i 
Osterøy kommune. 
Namnet på fondet vert: Næring- og utviklingsfond. 
Føremål og styring av fondet må ein komma attende til i eiga sak." 
 
AVRØYSTING 
Johannes Bysheim sitt framlegg  - samrøystes tilrådd 
Rådmannen sitt framlegg    - samrøystes tilrådd 
 

FS - 048/18 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

«Økonomiplan 2019 – 2022 vert vedteken slik den ligg føre i vedlegg til saka, som retningsgjevande 
for rammer i budsjettet for 2019. 

Førebels ramme til drift av sektorane i 2019 vert sett til kr 437 millionar. Ramma vert å justere når 
statsbudsjettet for 2019 ligg føre og årsbudsjettet for 2019 skal vedtakast. 

For å unngå store svingingar i driftsmidlar, som følge av endringar i inntekter frå Havbruksfondet, 
vil ein ikkje ta inn heile inntekta i driftsbudsjettet. 
- kr 3 mill. frå Havbruksfondet vert ført inn i drifta i Økonomiplan 2019-2022 
- resterande midlar vert sett av til fond. 
Rådmannen kjem attende med ei skisse til eit fond som skal ha som føremål å sikra utvikling i 
Osterøy kommune. 
Namnet på fondet vert: Næring og utviklingsfond. 
Føremål og styring av fondet må ein komma attende til i eigen sak." 



 

 

 

13.06.2018 ELDRERÅDET 

 
Nestleiar i sektor for helse- omsorg og sosial møtte i saka for å svare på spørsmål om økonomiplanen. 
I samband med denne vert det gitt ei orientering om status for omstillingsarbeidet i helse- og 
omsorgssektoren.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Leiar av eldrerådet, Åge Clausen, gjorde slikt framlegg:  
"Eldrerådet vil igjen peike på trongen for straks å realisere prosjektering av 
bufellesskap/omsorgsbustad+  på Hauge. Dette kan vere einaste staden med 24 timar 
personaldekning. 
 
Eldrerådet etterlyser og etablering av frivilligsentralen." 
 
AVRØYSTING  
Åge Clausen sitt framlegg:  - samrøystes tilrådd.  
 
 

ELD - 011/18 VEDTAK: 

Eldrerådet sin uttale til heradsstyret:  
 
"Eldrerådet vil igjen peike på trongen for straks å realisere prosjektering av 
bufellesskap/omsorgsbustad+  på Hauge. Dette kan vere einaste staden med 24 timar 
personaldekning. 
 
Eldrerådet etterlyser og etablering av frivilligsentralen." 
 

 

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ingen merknader til økonomiplanen.  
 

RFF - 013/18 VEDTAK: 

"Saka vert teken til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

014/18: Ferieturar for personar med nedsett funksjonsevne - innføring av retningsliner  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

1. «Det vert innført ei retningsline for tilsette si deltaking på ferieturar med personar med 
nedsett funksjonsevne som bur i kommunale bufellesskap. 

2. Retningslina må bygge på at deltaking på slike feriereiser er frivillig for den tilsette, og at 
arbeidsvilkåra skal vere fullt ut i samsvar med gjeldande lovverk.  

3. Bebuar må sjølv betale heile meirkostnaden knytt til den tilsette si deltaking på ferien. 
Meirkostnaden vil inkludere reise og opphald for bebuaren sjølv og ledsagarar, 
lønskostnadar for bemanning utover ordinær bemanning, samt eventuelle behov for vikarar 
i bufellesskapet. 

4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeida retningsliner basert på punkt 1 – 3 i vedtaket. 
5. Retningslina vert innført med verknad for sommarferien 2018.» 

 

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med følgande 
endring: 
Punkt 3 utgår, og vert endra til at brukar dekker eigen reise. 
Dette vert innarbeidd med verknad i budsjettet frå 2019. Kommunen vert oppmoda om å søkje 
samarbeid på dette feltet med til dømes Os kommune." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Rådmannen sitt framlegg  -  7 røyster (1KRF,2AP,1MDG,2H,1SP) 
FRP sitt framlegg   -  2 røyster (2FRP) 
 

FS - 051/18 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

«1. Det vert innført ei retningsline for tilsette si deltaking på ferieturar med personar med nedsett 
funksjonsevne som bur i kommunale bufellesskap. 
2. Retningslina må bygge på at deltaking på slike feriereiser er frivillig for den tilsette, og at 
arbeidsvilkåra skal vere fullt ut i samsvar med gjeldande lovverk.  
3. Bebuar må sjølv betale heile meirkostnaden knytt til den tilsette si deltaking på ferien. 
Meirkostnaden vil inkludere reise og opphald for bebuaren sjølv og ledsagarar, lønskostnadar for 
bemanning utover ordinær bemanning, samt eventuelle behov for vikarar i bufellesskapet. 
4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeida retningsliner basert på punkt 1 – 3 i vedtaket. 
5. Retningslina vert innført med verknad for sommarferien 2018.» 

 

 



 

 

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

 
Nestleiar i helse- og omsorgssektoren gav ei orientering om saka og svara på spørsmål.  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Leiar for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne, Kåre Hagebø, gjorde slikt framlegg:  
 
"Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne slutter seg til uttalen frå Norsk forbund for 
utviklingshemma (NFU), som lyder som følgjer:  
 
Ein syner til framlegg frå rådmannen for handsaming 13.06.2018 i råd for menneske med nedsett 
funksjonsevene.  
 
Konsekvensen av å vedta/ gjennomføra nemnde framlegg vil vera at 18 personar over 18 år med 
psykisk utviklingshemming ikkje kan reisa på ferie på grunn av kostnadane knyta til eigenbetaling for 
personale som vil vera med.  
 
Ferie betyr for oss all eit høve til å bryta kvardagsrutinane og kunne oppleva noko anna. Det må også 
gjelda personar med psykisk utviklingshemming. Ein peikar særleg på at tilbod som OPRO/ Dagsenter 
er stengd i 3 veker om sommaren. Når kommunen gjer det for dyrt å reisa på «vanleg ferietur» for 
desse brukarane, må ein prioritera å nytta personalet til å tilretteleggje for aktivitetar/ utflukter i 
nærområdet som kan gjeva brukarane gode opplevingar til liks med ein ferietur. Dette er også viktig i 
høve til å ha fokus på utvikling av den einskilde  - i motsetnad til «oppbevaring» i heile tre 
ferieveker." 
 
AVRØYSTING    
Alternativ avrøysting   
 
Kåre Hagebø sitt framlegg:   samrøystes tilrådd  
Rådmannen sitt framlegg:    ingen røyster   
 
 

RFF - 014/18 VEDTAK: 

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevene si tilråding til heradsstyret:  
 
"Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne slutter seg til uttalen frå Norsk forbund for 
utviklingshemma (NFU), som lyder som følgjer:  
Ein syner til framlegg frå rådmannen for handsaming 13.06.2018 i råd for menneske med nedsett 
funksjonsevene.  
 
Konsekvensen av å vedta/ gjennomføra nemnde framlegg vil vera at 18 personar over 18 år med 
psykisk utviklingshemming ikkje kan reisa på ferie på grunn av kostnadane knyta til eigenbetaling 
for personale som vil vera med.  
 
Ferie betyr for oss all eit høve til å bryta kvardagsrutinane og kunne oppleva noko anna. Det må 
også gjelda personar med psykisk utviklingshemming. Ein peikar særleg på at tilbod som OPRO/ 
Dagsenter er stengd i 3 veker om sommaren. Når kommunen gjer det for dyrt å reisa på «vanleg 
ferietur» for desse brukarane, må ein prioritera å nytta personalet til å tilretteleggje for 



 

 

aktivitetar/ utflukter i nærområdet som kan gjeva brukarane gode opplevingar til liks med ein 
ferietur. Dette er også viktig i høve til å ha fokus på utvikling av den einskilde  - i motsetnad til 
«oppbevaring» i heile tre ferieveker." 
 
 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

015/18: Reglement for menneske med nedsett funksjonsevne  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Reglementet for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne  vert tilrådd slik dei ligg føre og 
vert gjort gjeldande frå vedtaksdato.» 

   

   

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

RFF - 015/18 VEDTAK: 

«Reglementet for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vert tilrådd slik dei ligg føre og 
vert gjort gjeldande frå vedtaksdato.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Andre saker/spørsmål  
 
Familiens hus i Lonevåg  
Leiar for rådet, Kåre Hagebø, stilte spørsmål om rådet vil få informasjon om byggeprosessen til 
Folkets hus i Lonevåg. Han peika på at det er viktig at det vert lagt til rette for funksjonshemma der, 
og at rådet må få informasjon om prosessen i god til før prosjektet ferdigstillast.  
 
Spørsmålet vert formidla vidare til rådmannen, som skal kome tilbake med svar. 
 
Frivilligsentral  
Leiar for rådet, Kåre Hagebø, stilte spørsmål om det vert oppretta ein frivilligsentral i kommunen, og 
om det er mogleg å få til meir samarbeid mellom frivillige lag og organisasjonar i kommunen.  
 
Spørsmålet vert formidla vidare til rådmannen, som skal kome tilbake med svar til hausten.  
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

 

Til å skrive under møteprotokollen saman med utvalsleiar vart medlemmene Atle Eide og Åse Olsnes 

valde.  

 

Lonevåg, 15.06.2018 

 

 

 

  

Marie Koksvik Thorsen 

utvalssekretær 

 

 

 

 

 

 

--------------------------------                   ----------------------------------                     -------------------------------- 

Kåre Hagebø                                       Atle Eide                                                   Åse Olsnes  

utvalsleiar  
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